

## **Death of Dr. Hubert Waldheim**



**In the name of the International Sport Fishing Confederation's Presidium - Mr. Ferenc Szalay President, is very sad of communicating the sudden loss of Mr. Hubert Waldheim (57).**

Mr. Hubert Waldheim, member of the CIPS Presidium and President of the International Federation of Sea Sport Fishing, former Treasurer of the Confederation, passed away Tuesday, February 27<sup>th</sup>, 2018. The CIPS Presidium and all CIPS member National Federations express altogether their deepest condolences for this loss to his family, to the FIPS-Mer.

Au nom du Présidium de la Confédération Internationale de la Pêche Sportive, son Président, M. Ferenc Szalay communique avec grande douleur le décès inattendu de M. Hubert Waldheim, à l'âge de 57 ans.

M. Hubert Waldheim, membre du Présidium de la CIPS et Président de la Fédération Internationale de Peche Sportive en Mer, ancien Trésorier de la CIPS, est décédé le mardi 27 Février 2018. Le Présidium de la CIPS et toutes les fédérations nationales membres expriment leurs plus profondes condoléances à sa famille, à la FIPS-Mer